



YAN OI TONG
Tin Ka Ping Secondary School
Shan King Estate, Tuen Mun, N.T.,
Hong Kong

仁愛堂田家炳中學

新界屯門山景邨 Tel:2466 5270

No. 13-14/55

敬啟者：

游泳堂退款事宜

本校體育科原於5月期間進行游泳課，惟因5月13日(1C及1D)、5月14日(2A及2B)與5月16日(2C及2D)天氣欠佳，且有雷暴，同學未能到泳池上游泳課。現將第三期雜費已收取的相關交通費及租池費，透過智能卡戶口退回(1C及1D班\$18.50，中二級\$16.70)，敬希垂注。如有垂詢，請與李家偉老師聯絡。

此致
各家長

仁愛堂田家炳中學校長
吳潔容 謹啟

二零一四年六月廿四日



回條 (請於6月26日前交回班主任)

敬覆者：本人已知悉 貴校將第三期雜費已收取的相關交通費及租池費，透過智能卡戶口退回。

此覆
仁愛堂田家炳中學校長

學生：_____ (班別：_____)

(座號：_____)

家長簽署：_____

No. 13-14/55

二零一四年六月 日



YAN OI TONG
Tin Ka Ping Secondary School

Shan King Estate, Tuen Mun, N.T.,
Hong Kong

仁愛堂田家炳中學

新界屯門山景邨 Tel:2466 5270

No. 13-14/55

24 June 2014

Refunds Concerning Swimming Lessons

Swimming lessons were arranged for the students during PE lessons in May. Due to the unfavourable weather conditions and thunderstorm, the swimming lessons were not held on 13 May (for 1C and 1D), 14 May (for 2A and 2B) and 16 May (for 2C and 2D). The school therefore arranges a refund of transportation and swimming pool rental fees for the dates above which were collected together with the third installment of school miscellaneous fees. A refund of \$18.50 for 1C and 1D students and \$16.70 for all S2 students is made through the Smart Card.

For enquiries, please contact Mr Lee Ka Wai.

Ng Kit Yung
Principal



Reply Slip (To be submitted to form teacher by 26/6)

_____ June 2014

I am notified of a refund on the transportation and swimming pool rental fees is made through the Smart Card.

Class: _____ No.: _____

Name of student: _____

Parent signature: _____

No.13-14/55